
 
 
Vragen voor het vragenkwartier van de raadsvergadering van 31 augustus 2009-08-27 
 
Inleiding 
 
In de Schager Courant van 25 augustus jl. wordt melding gemaakt van een financiële strop 
van €  90.000 voor Willemsoord BV op de zo succesvol verlopen Tall Ship races als gevolg 
van trage administratieve afhandeling door Willemsoord BV 
  
In RIB 20 stelt u dat e.e.a. is afgehandeld  en wacht op accountantscontrole. 
 
Vragen: 
-Is dit bericht juist?  
-Zo ja, waarom heeft u de gemeenteraad hierover niet geïnformeerd? 
-Hoe stelt u zich de afhandeling voor? 
-Hoe verhoudt zich dit met het gestelde in RI 20? 
 
 
Namens de ChristenUnie 
 
T. Biersteker-Giljou     W. Koning 
 


